
 

ΧΡΗΣΤΟΣ ΔΕΡΜΕΝΤΖΟΠΟΥΛΟΣ 

Βουλευτής Ν. Έβρου-ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

          

Αλεξανδρούπολη, 17.02.2025 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Ναυτιλίας & Νησιωτικής Πολιτικής, κ. Στυλιανίδη Χρήστο 

ΚΟΙΝ: Υφυπουργό Ναυτιλίας & Νησιωτικής Πολιτικής, κ. Στέφανο Γκίκα 

 

ΘΕΜΑ: «Έκθεση προβλημάτων Σαμοθράκης από την πρόσφατη σύμβαση του 

Υπουργείου Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής με την FAST FERRIES» 

    Σας επισυνάπτω την επιστολή του Συλλόγου Τουριστικών Καταλυμάτων 

Σαμοθράκης, του Συλλόγου Επαγγελματιών Σαμοθράκης και του Πολιτιστικού 

Συλλόγου Κατοίκων και Επαγγελματιών Θερμών Σαμοθράκης, στην οποία 

εκφράζονται σοβαρές ανησυχίες σχετικά με τη νέα ρύθμιση των δρομολογίων που 

προκύπτει από τη σύμβαση του Υπουργείου Ναυτιλίας & Νησιωτικής Πολιτικής με 

την εταιρεία FAST FERRIES. 

    Η επιστολή περιγράφει τις επιπτώσεις της συγκεκριμένης ρύθμισης στις 

ακτοπλοϊκές συνδέσεις του νησιού της Σαμοθράκης, οι οποίες περιορίζουν τη 

συχνότητα των δρομολογίων, εντείνουν την απομόνωση της Σαμοθράκης και 

προκαλούν δυσχέρειες τόσο στους κατοίκους όσο και στις επιχειρήσεις της περιοχής. 

 Παρακαλούμε για την τοποθέτησή σας.  

 

Ο αναφέρων βουλευτής 

Χρήστος Δερμεντζόπουλος 

 

Ακολουθεί η επιστολή:  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1193

Ημερομ. Κατάθεσης:

19/2/2025



 

 



 

 



 




